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HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Kérdések az EU-szabványoknak megfelelő tojótyúk-tartásról” címmel a
Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Dr. Fazekas Sándor
vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

A mezőgazdasági haszonállatok tartásának állatvédelmi szabályairól szól ó
178/2009. (XII.29) FVM rendelettel módosított 32/1999 (1I1 .31 .) FVM rendelet
3 . sz. melléklete értelmében illetve a vonatkozó Európai Uniós el őírások szerint
a tojótyúkok tartásának minimális követelményei megváltoznak, 2012-ben
kötelezővé válik a hagyományos tyúkketrecek cseréje .

Tekintettel arra, hogy az elmúlt nyolc esztend ő szocialista kormányai a
baromfiágazatot is válságba sodorták, számos állattartó nem rendelkezik
elegendő önerővel ahhoz, hogy legkés őbb 2012-től a vonatkozó előírásoknak
megfeleljen.

Kérdezem Miniszter Urat : milyen pályázatokra, támogatási formákra
számíthatnak azok a baromfitartók, akik az EU-s szabványnak val ó
megfeleléshez szükséges fejlesztésekhez, beruházásokhoz nem rendelkezne k
elegendő önerővel? Kérdezem továbbá Miniszter Urat: tervezi-e a Kormány,
hogy indokolt esetben türelmi időt adjon az előírásoknak határidőre önhibájuko n
kívül megfelelni nem tudó baromfitartóknak?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2010. október 5 .
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